DAINELLI STUDIO

一个产品和室内设计的创意组合

Dainelli Studio是由雷奥纳多 达内里 (Leonardo Dainelli) 和马西娅 达内里 (Marzia Dainelli) 在2007年创立的工作 室, 他们是一对专长与产品设计和室内设计的设计师建筑

工作室位于米兰,最初是从托斯卡纳的中心比萨开始的,在那里雷奥纳多和马西娅生活工作超过了12年。这个大区的自然、大理石采石场、文化和手工艺的技术特征在这个创意组合的设计中留下了深深的印记。持续的美学和形式研究是 Dainelli Studio 一个显著特征,采用复杂的设计形式。注重比例,以及形状、颜色、材料和饰

面之间的和谐。事实上,每个项目都带有自身非常浓厚的设计文化,并且结合了工业和手工产品的技术和流程的知识。

由于雷奥纳多和马西娅不同的知识层面,他们所拥有的同 时能与环境和独立产品对话的能力,使得在创造一个完全 个性化的项目中,所需的任何元素都有了生命。

产品设计

这一切都是开始于一幅草图、一幅手绘图、一种精神,然后 将其转换成实物。和一些家具的龙头公司一起探讨研究出



A creative duo between product and interior design

Dainelli Studio was founded in 2007 by Leonardo and Marzia Dainelli, a pairing of designers and architects specialized in product design and interior design respectively.

The studio - based in Milan - was initially founded in Pisa, in the heart of Tuscany, where Leonardo and Marzia have lived and worked for over 12 years. Nature, the marble quarries, the culture and the craftsmanship know-how that are typical of this region mark strong imprinting in the design style of the creative duo.

The continuous aesthetic and formal research, a distinctive feature of Dainelli Studio, takes the form of a refined design, attentive to proportions, and to the harmony between shapes, colors, materials and finishes. Each project, in fact, brings with

it a deep design culture combined with a thorough knowledge of industrial and craft techniques and production processes. The ability to interact both with the environment and with the single product - thanks to the expertise of Leonardo and Marzia - makes it possible to give life to every element required for the implementation of a fully customized project: from the single custom-made object to the total look of a complete habitat.

Product Design

Everything starts from a sketch, a freehand drawing, and inspiration that is then transformed into an object. A mix of shapes and wise use of materials, finishes and details, studied



各种形状的混合产品,以及对材料、饰面和细节的有效掌控。从为Frag公司设计的Morgans书柜的简洁线条(见图一),Frag是一家专门生产皮质家具和配件的意大利企业,再到由马西娅和雷奥纳多为Gallotti&Radice公司(著名的享有Made in Italy标志公司)Elissa沙发设计的柔软衬垫(见图二)。从为 Gebrüder Thonet Vienna公司Jannis系列开发的弯曲木材(见图三)到Faces雕塑,这是用大理石和采石场中石头的自然形态出产的产品(见图四)。

Dainelli Studio 和全球闻名的家具公司都有合作, 其中包括: Arketipo, Fendi Casa, Fiam, Frag, Fratelli Boffi, Gallotti&Radice, Gebrüder Thonet Vienna, Giorgetti Lema, Londonart, Mogg e Porada, 在Artemest平台上可 以找到这些公司的自产品。

室内设计

Dainelli Studio为公共和私人的空间做室内设计,能代表这个创意二人组的风格代名词是一种装饰风格,精致却不张扬。这些空间是按照将要入住里面人的生活为基础设计的,特别注重的是环境的照明:利用自然光和人造光,为空间打造出一种温暖和舒适的感觉。

许多家具常常都是根据尺寸量身定做,例如橱柜和护壁板,许多专门设计的产品,例如桌子、沙发、落地柜,以及一些大师的经典之作。最终呈现的是一种现代奢华感,精致又很温馨。

together with some of the most important companies in the furniture industry. From the clean lines of the Morgans bookcase designed for Frag (photo I), an Italian company specialized in the production of leather, hide furniture and accessories, to the soft padding of the Elissa sofa, designed by Marzia and Leonardo for Gallotti&Radice (photo 2), a prestigious company that is an emblem of authenticity and Made in Italy. From the curved wood of the Jannis collection developed for Gebrüder Thonet Vienna (photo 3) to the Faces sculptures, a self-production of objects made of marble and quarry stone (photo 4).

and quarry stone (photo 4).

Dainelli Studio has to its credit collaborations with prestigious companies in the world of furniture including Arketipo, Fendi Casa, Fiam, Frag, Fratelli Boffi, Gallotti&Radice, Gebrüder Thonet Vienna, Giorgetti, Lema, Londonart, Mogg and Porada to which self-production are added, available on the Artemest platform.

Interior Design

Dainelli Studio creates interior projects for public and private spaces, the stylistic code of the creative duo refers to a decorative style, sophisticated but never loud. The spaces are designed according to the lives of those who will occupy them, with a particular emphasis on lighting natural and artificial light are guided to give the spaces a feeling of familiarity and coziness.

The furnishings often combine made-to-measure pieces - such as closets and boiserie - custom-made products - tables, sofas, consoles - and classics by the great masters of design.

The result is contemporary, luxurious, sophisticated, elegant and yet welcoming.

For more information please visit www.dainellistudio.it

